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WHAT’S IN THE BOX

SMART WATER SENSOR

MOUNTING ACCESSORIES

HOLDER

1 X BATTERY
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INSTALLATION

When you select your mounting location, make sure the surface area 
is clean. 

During the mounting process, ensure the metal contacts on the probe 
are facing downwards.

Remove the holder from the main body. Select your location and mount 
the holder using the included screw and wall anchor, or using the 
adhesive mount. �Once installed, insert the main body and plug in the 
probe.

•  Remove the holder from the main body. Twist the top half of the 		
  	 sensor counter-clockwise. Once the casing is off, remove the small 	
	 plastic tab on the battery terminal. The battery will be connected and      	
   	the sensor will automatically be in pairing mode.

•   If not in pairing mode, press and hold the power/reset button for 5
    seconds until flashing slowly. Then release the button and the 
    sensor will enter pairing mode. 

•  In order to pair the device, please enable and give permission for     	
	 Location Services and Bluetooth on your mobile device. In the NOMA 	
	 iQ app, select the “+” symbol in the top right-hand corner. Select the 	
	 device and follow the instructions within the app.

MOUNTING INSTRUCTIONS
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Once the main body has been placed in its intended location, place the 
probe where a potential leak may occur.

Note: Once your water sensor has been connected to the NOMA iQ app, 
make sure to check that the sensor is working by placing the probe in 
water. The sensor should light up and make a sound as it detects water.
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SAVE THESE INSTRUCTIONS FOR FUTURE REFERENCE.
READ ALL INSTRUCTIONS BEFORE USE.

SPECIFICATIONS

SPECIFICATIONS

• Required battery: 1x CR2-3V 

• Standby current: 13 μA

• Working current: 115 mA–120 mA

• Wireless type: 2.4 GHz

• Wireless range: 148” (45 m)

• Wireless Protocol: IEEE 802.11b/g/n
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WARNING

WARNING:
Keep batteries away from children and pets. 
•  Follow the battery manufacturer’s safety and usage instructions. 
•  Insert the battery observing the proper polarity (+/-) as indicated 		
	 inside the battery compartment. 

CAUTION:
Failure to properly align the battery polarity can cause personal injury 
and/or property damage. 
•  Remove a spent or discharged battery from the product. Remove the 
battery when not using the product for an extended period. 
•  Never throw batteries into a fire. Do not expose batteries to fire or 
other heat sources. 

DISPOSAL OF USED BATTERIES: 
Battery may contain hazardous substances which could endanger the 
environment and human health. Used batteries shall not be treated as municipal 
waste, but left at the appropriate collection point for recycling. For more 
information about collection and recycling of used batteries, please contact your 
local municipality or waste disposal service.

•  Use type CR2-3V battery. 
•  Install only new batteries of the same type in your product. 
•  Failure to insert batteries in the correct polarity, as indicated in the battery 
compartment, may shorten the life of the batteries or cause batteries to leak. 
•  Danger of explosion if battery is incorrectly replaced.

•  WARNING - To reduce the risk of fire, electric shock, or serious 
personal injury: 

•  Do not immerse or expose the main body in/to water or other liquids. 
•  This product is not intended for use by children and contains small 
parts that may pose a choking hazard to children under the age of 
three. Keep the product out of the reach of children and pets. 
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BATTERY REPLACEMENT:

1. Remove the holder from the main body.
2. Twist the top half of the sensor in a counter-clockwise rotation.  
3. Remove the spent battery and place 1x CR2-3V battery into the 
battery compartment, correctly observing the polarity indications (+/-).
4. Replace the top half of the sensor by rotating it clockwise.

LIMITED WARRANTY:

This NOMA product carries a one (1) year repair warranty against 
defects in workmanship and materials. At its discretion, NOMA Canada 
agrees to have any defective part(s) repaired or replaced free of 
charge within the stated warranty period, when returned with proof of 
purchase. This product is not guaranteed against wear or breakage due 
to misuse and/or abuse.

BATTERY REPLACEMENT & WARRANTY





GUIDE D’UTILISATION
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CONTENU DE LA BOÎTE

CAPTEUR D’EAU INTELLIGENT

ACCESSOIRES D’INSTALLATION

SUPPORT

1 X PILE
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CR2-3V

Capteur

Partie principale

support

capteur d’eau 

intelligent

support accessoires

de montage

1 x pile

Voyant à DEL
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INSTALLATION

Retirez le support de la partie principale. Tournez la partie supérieure du 
détecteur dans le sens antihoraire. Une fois le détecteur ouvert, retirez la 
petite languette de plastique de la borne de la pile. La pile alimentera le 
détecteur, qui passera en mode couplage.

Si ce n’est pas le cas, maintenez le bouton d’alimentation/de 
réinitialisation enfoncé pendant 5 secondes, jusqu’à ce qu’il clignote 
lentement. Relâchez le bouton, et le détecteur se mettra en mode 
couplage.

Afin d’appairer l’appareil, veuillez activer et autoriser les services de 
localisation et Bluetooth sur votre appareil mobile. Dans l’application 
NOMA iQ, sélectionnez le symbole «+» dans le coin supérieur droit. 
Sélectionnez l’appareil et suivez les instructions de l’application.

Une fois que le corps principal a été placé à l’endroit prévu, placez la 
sonde à l’endroit où une fuite potentielle peut se produire.

Remarque : Une fois que votre capteur d’eau a été connecté à 
l’application NOMA iQ, assurez-vous de vérifier que le capteur 
fonctionne en plaçant la sonde dans l’eau. Le capteur doit s’allumer et 
émettre un son lorsqu’il détecte de l’eau.

Assurez-vous que l’endroit choisi est propre.
Pendant l’installation, orientez les contacts métalliques du capteur vers 
le bas.

Retirer le support de la partie principale. Choisissez votre emplacement 
et montez le support à l’aide de la vis et de l’ancrage mural inclus, ou à 
l’aide du support adhésif. Insérer la partie principale dans le support et 
brancher le capteur

INSTRUCTIONS D’INSTALLATION
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CONSERVEZ LES INSTRUCTIONS POUR CONSULTATION 
ULTÉRIEURE. LISEZ TOUTES LES INSTRUCTIONS AVANT 
L’UTILISATION.

CARACTÉRISTIQUES

CARACTÉRISTIQUES

• Pile requise : 1 pile CR2 de 3 V

• Courant (en veille) : 13 μA

• Courant (en marche) : 115 à 120 mA

• Type de connexion sans fil : 2,4 GHz

• Portée de la connexion sans fil : 148 pi (45 m)

• Protocole sans fil : IEEE 802.11 b/g/n
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AVERTISSEMENT

AVERTISSEMENT
Gardez les piles hors de la portée des enfants et des animaux.
• Suivez les consignes de sécurité et d’utilisation du fabricant des piles.
• Installez la pile en respectant la polarité (+/-), comme indiqué dans le 	
  compartiment.

MISE EN GARDE
Le non-respect de la polarité de la pile peut causer des blessures ou 
des dommages.
•  Retirez la pile du produit lorsqu’elle est vide ou lorsque le produit ne 
sera pas utilisé pour une longue période.
•  Ne jetez jamais jeter des piles au feu. Ne les exposez pas au feu ni à 
d’autres sources de chaleur.

ÉLIMINATION DES PILES USAGÉES : 
Les piles peuvent contenir des substances dangereuses pour 
l’environnement et pour la santé humaine. Elles ne doivent pas être 
traitées comme des déchets municipaux, mais déposées à un point 
de collecte pour le recyclage. Pour en savoir plus, communiquez avec 
votre municipalité ou service d’élimination des déchets.

•  Utilisez une pile de type CR2 de 3 V.
•  Utilisez seulement de nouvelles piles du même type dans le produit.
•  Insérez les piles en respectant la polarité indiquée, sinon elles 
peuvent se vider plus rapidement ou couler.
•  Une pile mal remplacée pose un risque d’explosion.

•  AVERTISSEMENT – Pour réduire les risques d’incendie,  
	 d’électrocution ou de blessure grave :

• Ne pas immerger la partie principale dans l’eau ou dans d’autres liquides. 
• Garder le produit hors de la portée des enfants et des animaux. Il n’est pas conçu pour les 
enfants; il comporte de petites pièces posant un risque d’étouffement pour les enfants de 
moins de trois ans.
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REMPLACEMENT DE LA PILE ET GARANTIE

REMPLACEMENT DE LA PILE :

1. Retirez le support de la partie principale.
2. Tournez la partie supérieure du détecteur dans le sens antihoraire.
3. Retirez la pile usagée et installer une pile CR2 de 3 V neuve dans le 
compartiment en respectant la polarité (+/-).
4. Remettez la partie supérieure du détecteur en la tournant dans le 
sens horaire.

GARANTIE LIMITÉE :

Ce produit NOMA comporte une garantie de réparation d’un (1) an 
contre les défauts de fabrication et de matériaux. À sa discrétion, NOMA 
Canada accepte de faire réparer ou remplacer gratuitement toute pièce 
défectueuse au cours de la période de garantie indiquée, lorsqu’elle est 
retournée avec une preuve d’achat. Ce produit n’est pas garanti contre 
l’usure ou le bris dû à une mauvaise utilisation ou à un abus.




